

Title (en)

Section system for attaching panel elements.

Title (de)

Profilsystem zur Halterung von Plattenelementen.

Title (fr)

Système de profilés pour la fixation d'éléments de panneaux.

Publication

**EP 0227636 A2 19870701 (DE)**

Application

**EP 86890352 A 19861219**

Priority

AT 370485 A 19851220

Abstract (en)

The sectional system has a main section (1), essentially rectangular in cross-section, which possesses on at least one side suspension grooves (3, 4) for at least two separate additional sections (5, 6) which form a mounting for the respective panel element (7) and which are designed, for example, as angle sections and, in the state in which they are suspended by a suspension part (12, 13) in the suspension grooves (3, 4) and in which they are supported against abutments (16, 20, 21) on the main section (1), clamp the panel element (7) between holding legs (10, 11) projecting from the suspension parts (12, 13), with sealing strips (8, 9) made of elastic material being interposed. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein Profilsystem zur Halterung von Plattenelementen (7) vorgeschlagen, das ein im Querschnitt im wesentlichen rechteckiges Hauptprofil (1) aufweist, welches an wenigstens einer Seite Einhängnuten (3, 4) für wenigstens zwei, zusammen eine Halterung für das jeweilige Plattenelement (7) bildende, gesonderte Zusatzprofile (5, 6) aufweist, welche beispielsweise als Winkelprofile ausgebildet sind und im mit einem Einhängteil (12, 13) in die Einhängnuten (3, 4) eingehängten Zustand, in dem sie sich an Widerlagern (16, 20, 21) am Hauptprofil (1) abstützen, das Plattenelement (7) zwischen den Einhängteilen (12, 13) abstehenden Halteschenkeln (10, 11) unter Zwischenlage von Dichtleisten (8, 9) aus elastischem Material festklemmen.

IPC 1-7

**E04D 3/08; E06B 3/58**

IPC 8 full level

**E04D 3/08 (2006.01); E06B 3/58 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**E04D 3/08 (2013.01); E06B 3/5821 (2013.01); E06B 3/5828 (2013.01); E04D 2003/0806 (2013.01); E04D 2003/0837 (2013.01); E04D 2003/0843 (2013.01)**

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0227636 A2 19870701; EP 0227636 A3 19871209**

DOCDB simple family (application)

**EP 86890352 A 19861219**